
G1701DA Revision D.03.00 SP2 
  
D.03.00 SP2 *MUST* be installed onto a previously installed D.03.00 SP1. 
  
If you have installed any point patches (e.g. .dll or .mac files) onto your D.03.00 SP1, that is OK; you do not have to 
remove them or do anything special before you install D.03.00 SP2. 
  
After installation, consult the file X:\msdchem\msexe\ReadmeD0300sp2.txt for a list of the defects fixed in this 
revision. 
  
Important Design Changes: 
  
The software repair for PVCS #1076 required a design change to the Sample Log Table (Sequence Editor).  The 
previous design would allow methods and data file names to be selected from a file browser.  The file browser would 
be invoked when the question mark (“?”) was selected in the Method or Data File column.  The current (new) design 
invokes the same file browser, but from a right-click pop-up menu item on a cell in the Method or Data File column. 
  
Also, when you are using a Keyword “MethPath” or “DataPath”, you no longer have to manually enter method or data 
file paths into the KeywordString column.  Now, you can right-click in the KeywordString column and use a file 
browser to select your method or data file paths. 
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D.03.00 SP2 での修正内容は、X:\msdchem\msexe\ReadmeD0300sp2.txt に記述されています。(英語のみ） 
  
D.03.00 SP2をインストールする前に、D.03.00 SP1をインストールしてください。 
  
D.03.00 SP1にポイントパッチ(*.dll、*.macファイルなど)を既にインストールされている場合も、そのままインストール
実行できます。D.03.00 SP2をインストールする前に、インストールしたポイントパッチを削除する必要はありません。
本ソフトウェアにおいてコンプライアンス対応を求められる場合、ポイントパッチのファイルをオリジナルのファイルに
手動で戻しておいてください。 
  
  
画面の変更に関する説明: 
  
サンプルログテーブルの編集に"?"を使用した場合に発生した問題(PVCS# 1076)を修正するために、サンプルログ
テーブル(シーケンス編集画面)に変更が加えられています。サンプルログテーブルでは、メソッドとデータファイル名
はフォルダの参照画面から選択することができます。今までは、このファイル参照画面を開くには、メソッドセルまた
はデータファイルセルにある "?" マークをクリックしていましたが、新しい画面では、このフォルダ参照画面を開く際、
メソッドセルまたはデータファイルセルを右クリックして表示されるポップアップメニューを使用できます。(メソッドの参
照、またはデータファイルの参照メニュー） 
  
また、キーワードの "MethPath" または "DataPath" を使用する場合も、手動でメソッド名またはデータファイル名を
入力する必要はなくなりました。コメント/キーワードセルを右クリックすると、メソッドパスまたはデータファイルパス
参照画面を開くことができます。 
  
  
  
  
G1701DA 修订版 D.03.00 SP2 
  
在安装本修订版之前，用户必须首先安装 G1701DA 修订版 D.03.00 SP1。 
  



  
继安装 G1701DA 修订版 D.03.00 SP1 之后，如果用户安装了零散的修订文件(*.dll 或*.mac)，完全可以直接安
装本修订版，无需删除那些零散的修订文件。 
  
本修订版中所纠正的问题全部列入 X:\msdchem\msexe\ReadmeD0300sp2.txt 文件。安装完毕后，请参阅该文
件。 
  
  
主要设计改进： 
  
纠正 PVCS #1076 涉及到对样品日志表(序列编辑对话框)的设计改进。 在以前的设计中，方法及数据文件名称
的选择是通过点击方法或数据文件列中的问号 ？以启动文件浏览器。改进之后的新设计则是通过方法或数据
文件列中的右击菜单来启动文件浏览器。 
  
此外，用户在使用“方法路径”或“数据路径”关键词时，不再需要将方法或数据文件路径手工输入到关键词列当
中，只需右击关键词列，使用右击菜单即可启动文件浏览器来选择方法或数据文件的路径。 


